
UTENOS REGIONO VIETOS VEIKLOS GRUPĖS  

VALDYBOS POSĖDŽIO  

PROTOKOLAS 

 

2024 m. sausio 19 d.  

Utena  

Utenos regiono vietos veiklos grupės (toliau – URVVG) valdybos posėdis įvyko 2024 m. 

sausio 19 d. 16 val. Taikos g. 6, Utena. 

Posėdžio pirmininkė – Irena Juotkienė, URVVG valdybos pirmininkė. 

Posėdžio sekretore – Jolita Umbrasienė, URVVG pirmininkė. 

 

DALYVAVO: 

Valdybos nariai: Loreta Cigelskienė, Bronius Šliogeris, Aurimas Jakštonis, Aistis Kukutis, Marius 

Leipus, Gerda Kvaselienė, Vida Juškienė, Falmira Sinicienė, Irena Juotkienė, Virgilijus Gaižauskas.   

Posėdyje dalyvavo VPS administratorė Edita Rukšytė. 

 

DARBOTVARKĖ: 

 

1. Dėl įgyvendinamos vietos plėtros strategijos „Utenos rajono dvisektorė strategija 2016-

2023 m.“ metinės ataskaitos už 2023 metus tvirtinimo. 

2. Dėl įgyvendinamos vietos plėtros strategijos VPS „Utenos rajono dvisektorė strategija 

2016-2023 m.“ planuojamo  kvietimo Nr. 27 pagal VPS II prioriteto priemonės „Parama 

investicijoms, skirtoms ekonominės veiklos kūrimui ir plėtrai“ (LEADER-19.2-SAVA-7) 

(bendruomeninis verslas) datos numatymo  bei  dokumentacijos patvirtinimo.  

3. Dėl įgyvendinamos strategijos „ VPS „Utenos rajono dvisektorė strategija 2016-2023 

m.“ administravimo lėšų panaudojimo 2024 m. ( naujo žmogaus priėmimo galimybės). 

4. Dėl po Kvietimo Nr. 25 pagal priemonę „Vietos ūkio ir verslo plėtra, kuriant naujas 

darbo vietas“ (LEADER-19.2-SAVA-6) likusių virškontraktavimo lėšų panaudojimo. 

5. Dėl  priemonės „Sumanieji  kaimai“ ir  poreikio joje dalyvauti. 

6. Dėl  mokymų su psichologu surengimo skirtų VVG nariams mobilizuojant juos 

parengtosios strategijos „ Socialinės įtraukties ir kaimo ekonomikos skatinimas plėtojant turizmą 

Utenos rajone 2024-2028 m.“ įgyvendinimui. 

7. Einamieji klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl įgyvendinamos vietos plėtros strategijos „Utenos rajono dvisektorė 

strategija 2016-2023 m.“ metinės ataskaitos už 2023 metus tvirtinimo.  

VPS administravimo vadovė Jolita Umbrasienė posėdžio dalyviams, pristatė parengtą Dvisektorės  

VPS metinę įgyvendinimo ataskaitą už 2023 metus. Pasidžiaugė per ataskaitinius metus užbaigtais 

įgyvendinti aštuoniais vietos projektais, iš kurių net septyni yra darbo vietas kuriantys projektai. Taigi 

Utenos rajone sukurta net 10,5 etatų naujų darbo vietų. Taip administravimo vadovė pristatė ir kitas 

ataskaitos dalis apie atliktus Utenos rajono gyventojų aktyvinimo veiksmus, įgyvendinamos vietos 

plėtros strategijos viešinimo renginius, administracijos, valdybos narių bei potencialių vietos projektų 

pateikėjų mokymų renginius ir kt. 

Klausimų dėl ataskaitos už ataskaitinius metus valdybos nariams nekilo, todėl administravimo 

vadovė paprašė pritarti ataskaitai.  

https://www.google.com/url?q=http://www.utenosvvg.lt/wp-content/uploads/2021/03/VPS_2021-02-10.pdf&sa=D&source=editors&ust=1705909198460327&usg=AOvVaw3yuRcECFzb0ouBmUsZyEkK
https://www.google.com/url?q=http://www.utenosvvg.lt/wp-content/uploads/2021/03/VPS_2021-02-10.pdf&sa=D&source=editors&ust=1705909198460327&usg=AOvVaw3yuRcECFzb0ouBmUsZyEkK
https://www.google.com/url?q=http://www.utenosvvg.lt/wp-content/uploads/2021/03/VPS_2021-02-10.pdf&sa=D&source=editors&ust=1705909198460327&usg=AOvVaw3yuRcECFzb0ouBmUsZyEkK
https://www.google.com/url?q=http://www.utenosvvg.lt/wp-content/uploads/2021/03/VPS_2021-02-10.pdf&sa=D&source=editors&ust=1705909198460327&usg=AOvVaw3yuRcECFzb0ouBmUsZyEkK
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NUTARTA: Patvirtinti VPS „Utenos rajono dvisektorė strategija 2016-2023 m.“ metinę ataskaitą už 

2023 metus. Valdybos nariai balsavo: „už“ – 10 balsų, „prieš“ -  0, „susilaikiusių“ – 0. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl įgyvendinamos vietos plėtros strategijos VPS „Utenos rajono dvisektorė 

strategija 2016-2023 m.“ planuojamo kvietimo Nr. 27 pagal VPS II prioriteto priemonės 

„Parama investicijoms, skirtoms ekonominės veiklos kūrimui ir plėtrai“ (LEADER-19.2-

SAVA-7) (bendruomeninis verslas) datos numatymo bei dokumentacijos patvirtinimo.  

VPS administratorė, Edita Rukšytė, posėdžio dalyviams, turintiems balso teisę, priminė, kad jeigu 

kyla interesų konfliktas, turi pateikti prašymą (-us) nušalinti. Tokių prašymų nebuvo gauta. Posėdžio 

nariams buvo pristatyti planuojamo Kvietimo Nr. 27 pagal VPS II prioriteto priemonę „Parama 

investicijoms, skirtoms ekonominės veiklos kūrimui ir plėtrai“ (LEADER-19.2-SAVA-7)“ 

(bendruomeninis verslas) vietos projektų finansavimo sąlygų aprašas ir jo priedai, supažindino su 

vietos projektų atrankos kriterijais, remiamomis veiklomis, tinkamais vietos projektų vykdytojais, 

tinkamomis finansuoti išlaidomis ir kitais įsipareigojimais bei reikalavimais. 

Klausimų valdybos nariams nekilo. 

NUTARTA: Patvirtinti Kvietimo Nr. 27 pagal VPS II prioriteto priemonę „Parama investicijoms, 

skirtoms ekonominės veiklos kūrimui ir plėtrai“ (LEADER-19.2-SAVA-7)“ (bendruomeninis 

verslas) finansavimo sąlygų aprašą ir priedus. Kvietimą priemonei „Parama investicijoms, skirtoms 

ekonominės veiklos kūrimui ir plėtrai“ (LEADER-19.2-SAVA-7)“ (bendruomeninis verslas) skelbti 

nuo 2024 m. vasario mėn. 19 d. iki 2024 m. kovo mėn. 20 d. 15 val. Valdybos nariai balsavo: „už“ – 

10 balsų, „prieš“ - 0, „susilaikiusių“ – 0. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl įgyvendinamos strategijos „ VPS „Utenos rajono dvisektorė strategija 

2016-2023 m.“ administravimo lėšų panaudojimo 2024 m. ( naujo žmogaus priėmimo 

galimybės).  

VPS administravimo vadovė Jolita Umbrasienė posėdžio dalyviams pristatė, likusios VPS 

administravimo lėšos yra labai kuklios - nuo 2024 m. sausio 31 d. jų likutis yra 57 023,12 Eur. 

Paminėjo, kad Vietos plėtros strategiją reikės administruoti iki 2025 m. rugsėjo 1d. O po šios datos 

dar liks vietos projektų, kuriems nebus pasibaigęs 3 metų kontrolės laikotarpis, administravimas, 

kuriam administravimo lėšos iš viso nėra numatytos. Pranešėja paminėjo ir tą faktą, kad nuo 

rugpjūčio, išėjus viešųjų ryšių specialistei darbų likusioms dviem administracijos darbuotojoms 

įgyvendinant vietos plėtros strategiją tik padaugėjo. Pranešėja paminėjo, kad URVVG sulaukė 

norinčios prisijungti prie vietos plėtros strategijos administravimo K. Bieliauskaitės ( kuri dalyvavo 

darbo atrankoje į Utenos rajono viešąją biblioteką, tačiau ten jos nepasirinko) domėjimosi bei 

apsilankymo. Labai gaila, tačiau pretendentės į viešųjų ryšių specialistės pareigybę lūkesčiai dėl 

norimo gauti darbo užmokesčio neatitiko turimų vietos veiklos grupės finansinių galimybių. 

Valdybos nariai pasiūlė pakoreguoti pareigybines instrukcijas ( aprašytas aktualioje VPS redakcijoje) 

bei subalansuoti VPS administravimo lėšų likutį taip, kad sutaupytos viešųjų ryšių specialisto darbo 

užmokesčio lėšos būtų paskirtos esamoms administracijos darbuotojoms, kurios atlieka savo ir 

viešųjų ryšių specialisto funkcijas. Balsavimui teiktas pasiūlymas dėl VPS administravimo vadovo ir 

VPS administratoriaus pareigybinių instrukcijų papildymo. 

NUTARTA: Papildyti VPS administravimo vadovo ir VPS administratoriaus pareigybines 

instrukcijas. Valdybos nariai balsavo: „už“ – 10 balsų, „prieš“ - 0, „susilaikiusių“ – 0. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl po Kvietimo Nr. 25 pagal priemonę „Vietos ūkio ir verslo plėtra, kuriant 

naujas darbo vietas“ (LEADER-19.2-SAVA-6) likusių virškontraktavimo lėšų panaudojimo. 
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VPS administratorė, Edita Rukšytė, valdybos nariams pristatė, kad Kvietimui Nr. 25 pagal priemonę 

„Vietos ūkio ir verslo plėtra, kuriant naujas darbo vietas“ buvo skirta lėšų suma 151 217,67 Eur, iš 

kurių 78 165,85 Eur sudaro virškontraktinės lėšos. Informavo, kad minėto kvietimo tik du vietos 

projektai, kurių bendra prašoma lėšų suma - 108 482,79 Eur, yra perduoti tinkamumo vertinimui, 

todėl liko virškontraktavimo lėšų – 42 734,88 Eur, kurias galima panaudoti būsimų kvietimų metu. 

Pranešėja siūlė valdybos nariams diskutuoti dėl virškontraktavimo lėšų panaudojimo bei atkreipė 

dėmesį, kad potencialus (-ūs) pareiškėjas (-ai) už minėtas lėšas investicijas turės įvykdyti iki 2025 m. 

liepos 1 d. Svarstymo metu buvo suformuluotas pasiūlymas skelbti kvietimą pagal VPS I prioriteto 

priemonės „Parama investicijoms į viešųjų erdvių sutvarkymą ir infrastruktūros atnaujinimą“ veiklos 

sritį „Parama investicijoms į viešųjų erdvių sutvarkymą ir infrastruktūros atnaujinimą“ (LEADER-

19.2-SAVA-5.1) ir taip panaudoti likusias virškontraktavimo lėšas. 

NUTARTA: Likusias virškontraktavimo lėšas skirti naujai skelbiamam kvietimui pagal VPS I 

prioriteto priemonės „Parama investicijoms į viešųjų erdvių sutvarkymą ir infrastruktūros 

atnaujinimą“ veiklos sritį „Parama investicijoms į viešųjų erdvių sutvarkymą ir infrastruktūros 

atnaujinimą“ (LEADER-19.2-SAVA-5.1). Valdybos nariai balsavo: „už“ – 10 balsų, „prieš“ - 0, 

„susilaikiusių“ – 0. 

 

5. SVARSTYTA. Dėl  priemonės „Sumanieji  kaimai“ ir  poreikio joje dalyvauti. 

Utenos regiono VVG pirmininkė, VPS administravimo vadovė Jolita Umbrasienė valdybos nariams 

priminė, kad jau pavasarį nuo balandžio mėnesio startuoja Lietuvos žemės ūkio ir kaimo plėtros 

2023–2027 metų strateginio plano intervencinė priemonė „Sumanieji kaimai“. Pranešėja valdybos 

nariams priminė susitikimą su ankstesniosios kadencijos Utenos rajono savivaldybės valdžia, kuri 

buvo apsisprendusi finansiškai neprisidėti ir nedalyvauti „Sumaniųjų kaimų“ priemonėje ir todėl 

nepritarė, kad Utenos regiono vietos veiklos grupė teiktų paraišką joje dalyvauti. O naujos kadencijos 

savivaldybės vadovybė kol kas dar neatsako į klausimą ar prisidėtų finansavimu prie numatyto žemo 

šios priemonės finansavimo intensyvumo. 

NUTARTA: Po diskusijų bendru sutarimu buvo nutarta kreiptis į Utenos rajono savivaldybę ir 

sulaukti Utenos rajono savivaldybės atsakymo šiuo klausimu. 

 

6. SVARSTYTA. Dėl mokymų su psichologu surengimo skirtų vvg nariams mobilizuojant juos 

parengtosios strategijos „Socialinės įtraukties ir kaimo ekonomikos skatinimas plėtojant 

turizmą Utenos rajone 2024-2028 m.“ įgyvendinimui.  

Pranešėja VPS administravimo vadovė informavo susirinkusius, kad iš parengiamosios paramos 

projekto yra suplanuoti 8 val. mokymai skirti VVG nariams mobilizuoti parengtosios vietos plėtros 

strategijai įgyvendinti. Buvo diskutuojama ar daryti dviejų dienų mokymus po 4 val. , ar vienos dienos 

8 val. mokymus. 

NUTARTA: Bendru sutarimu buvo nuspręsta 2024 m. vasario mėn. 5 d. daryti vienos dienos 8 val. 

mokymus ( dvi sesijas po 4 val.) 

 

7.  SVARSTYTA. Einamieji klausimai: dėl organizacijos turimo mikroautobuso.  

Utenos regiono VVG pirmininkė, VPS administravimo vadovė Jolita Umbrasienė valdybos nariams 

pranešė apie tai, kad URVVG nuosavybės teise turimas mikroautobusas per 2023 metus kelis kartus 

buvo remontuojamas. Paskutinis jo remontas kainavo  2227 eurus, o susumavus visas patirtas išlaidas 

remontui kurui, kelių mokesčiams, garažo apsaugai, draudimui, organizacijai jis yra nuostolingas. 

Pirmininkė kreipėsi į valdybos narius patarimo dėl tolesnio šios transporto priemonės likimo. 

Valdybos narių siūlymai buvo du: išnuomoti mikroautobusiuką arba jį parduoti.  
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NUTARTA: Balsavimui klausimas neteiktas, bet buvo bendru sutarimu sutarta iš valdybos narių 

sudaryti autotransporto priemonės apžiūros komisiją, pasikviečiant į ją bent vieną (iš trijų) vairuotoją, 

kurie per 2023m. vairavo URVVG mikroautobusą. 

 

 

Posėdžio pirmininkė                                       Irena Juotkienė 

 

 

Posėdžio sekretorius            Jolita Umbrasienė 


